

President of HKICPA – Mr. Au Chun Hing, Edward



Mr. Edward Au is the President of the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (HKICPA). He first served as a Council member in 2019, and was Vice-President of the Institute from 2022 to 2024. Mr. Au holds the FCPA (practising) designation.

Mr. Au has actively contributed to the development of the accounting profession through his leadership and participation in a wide range of HKICPA committees and groups. He is currently the Chairman of the Registration Committee. He has also been involved in the Executive Committee, the HKICPA Charitable Trust and the Nomination Committee.

Mr. Au is Deloitte China Southern Region Managing Partner. He is responsible for Deloitte China's offices in Southern China, which encompasses Hong Kong SAR, Changsha, Guangzhou, Hainan, Macau SAR, Shenzhen and Xiamen, and with a focus on the development of the practice in the Greater Bay Area. He drives practice transformation, fosters talent development and advances the Firm's presence across the region. He is also The 13th Jiangsu Provincial Committee of Chinese People's Political Consultative Conference (CPPCC).

Mr. Au has extensive experience auditing multinational corporations, public companies and enterprises in Hong Kong, Singapore, the US, and China. He was co-leader of the Firm's National Public Offering Group. He is one of the firm's spokespeople on IPOs and a frequent speaker at external seminars.

Mr. Au also contributes to organizations and the community in Hong Kong. Beyond his contributions to the HKICPA, he is also member of the Policy Research Committee of Financial Services Development Council, the Mandatory Provident Fund Schemes Appeal Board, the Finance Committee of Hong Kong Red Cross, and the Advisory Committee of Division of Business and Management of Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College.

香港會計師公會會長 – 歐振興先生

歐振興先生是香港會計師公會會長，於 2019 年首次成為理事，並為 2022 至 2024 年公會副會長。歐先生為一名執業資深會計師。

歐先生領導和參與公會的各種委員會和小組，積極推動會計專業發展。他是公會現任註冊核准委員會主席，近年參與公會會務包括執行委員會、香港會計師公會慈善信託基金及提名委員會。

歐先生為德勤中國華南區主管合夥人，他負責德勤中國華南辦事處，包括香港特別行政區、長沙、廣州、海南、澳門特別行政區、深圳和廈門，並專注於大灣區的業務發展。他推動實踐轉型，促進人才發展，並提升事務所在該地區的影響力。他亦是中國人民政治協商會議第十三屆江蘇省委員會委員。

歐先生在審計香港、新加坡、美國和中國的跨國公司、上市公司和大型企業方面擁有豐富的經驗。歐先生曾是德勤中國全國上市業務組的聯席主管合夥人。他是事務所就上市或資本市場事項發言人之一，並且經常在媒體或外部研討會分享真知灼見。

歐先生為會計業的專業發展及香港社會貢獻良多，除服務香港會計師公會外，亦為香港金融發展局政策研究組成員、強制性公積金計劃上訴委員會備選委員小組委員、香港紅十字會財務委員會成員，及北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院工商管理學部顧問委員會成員。